
Finansudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 6. oktober 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 14
Hvad er regeringens holdning til valget af ét muligt domicil, til en omtalt pris på
op til 2 milliarder kroner for 20 år, uden at give andre mulighed for at byde
ind? Mener regeringen ikke, at en så profitabel kontrakt, burde være sendt i
offentlig udbud, uanset om dette følger af gældende lovgivning eller ej?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech Poulsen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lisbeth.Poulsen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen
formand
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